



## 2020 第十二届中国水文水资源技术装备展

The 12th China Hydrological Technology and Equipment Exhibition 2020

### 2020 第十二届中国水文水资源技术装备展延期通知

尊敬的展商、观众及合作伙伴：

根据新型冠状病毒感染的肺炎疫情控制需要，上海市已启动重大突发公共卫生事件一级响应机制并全面取消或延期近期各类大型公共活动。为进一步贯彻落实及配合中央和上海市政府做好新型冠状病毒感染的肺炎疫情防控工作，主办方已与展馆方沟通，针对当前疫情进行快速决策并调整部署，现就有关事项变更说明如下：

出于对参展商与观众生命健康安全的严重关切，另一方面也为了确保最优的参展效果及参观体验，保障参展商与观众的切身利益！我们决定将原定于 2020 年 4 月 26-28 日在上海跨国采购会展中心举办的“2020 第十二届中国水文水资源技术装备展”延期至 2020 年 8 月 19-21 日，举办地点不变。

在此，因展会延期给您造成的诸多不便，我们深表歉意。再次感谢大家一直以来的支持与信任！我们将继续做好各项组织筹备工作，将展会办的更好！同时也祝愿您及您的家人身体健康，阖家幸福，万事如意！

旻生展览（上海）有限公司

2020 年 2 月 21 日





## 2020 第十二届中国水文水资源技术装备展

The 12th China Hydrological Technology and Equipment Exhibition 2020

---

### The 12th China Hydrological Technology and Equipment Exhibition 2020 Extension Notice

**Dear exhibitors,visitors and partners,**

In response to the need to control pneumonia caused by the Novel coronavirus, Shanghai has initiated a first-level response mechanism for major public health emergencies and has cancelled or postponed various large-scale public events in the near future. Out of concern for the health and safety of the exhibitors and visitors, the organizer has communicated with the venue to made a rapid decision based on the current epidemic situation. The change is as below:

We have decided to postpone the "The 12th China Hydrological Technology and Equipment Exhibition 2020", which was originally held at the Shanghai Convention & Exhibition Center of International Sourcing on April 26-28, 2020, to **August 19-21, 2020**, with the **same place**.

we apologize for the inconvenience caused to you by the extension of the exhibition. Thank you again for your support and trust! We will continue to do all the preparation work and make the exhibition better! At the same time, I wish you and your family health and happiness!

Best regards,  
Minsheng Exhibition (Shanghai) Co.,Ltd

21<sup>st</sup> Feb, 2020

